
Zpráva o činnosti Školské rady ve školním roce 2009/2010 
 
 

Na začátku školního roku 2009/2010 byla na Gymnáziu J. Heyrovského 
v Praze 5 ustanovena nová Školská rada, jež vzešla z voleb, které na gymnáziu 
proběhly před ukončením funkčního období předešlých členů rady.  

 
Dosavadní členové školské rady, včetně předsedy Školské rady, pana Ing. 

Miroslava Marady MBA, byli vystřídáni novými členy. Z řad pedagogů byli do 
školské rady zvoleni učitelé Mgr. Eva Girethová a Mgr. Jakub Stratílek. Z řad 
zletilých studentů byl do školské rady zvolen žák Jan Cibulka a zástupcem 
rodičů se stala paní MUDr. Jelena Lerchová.  

 
Nová školská rada převzala od pana Ing. Marady všechny dokumenty,  

včetně zápisů z jednání předešlé školské rady, a plnohodnotně začala pracovat 
od září 2009.  

 
Na prvním jednání nové Školské rady byla do funkce předsedkyně 

zvolena paní MUDr. Jelena Lerchová. Tomuto jednání rady byl přítomen 
i ředitel gymnázia, RNDr. Vilém Bauer.  

 
Dne 13.10.2009 školská rada projednala a schválila Výroční zprávu 

o činnosti a hospodaření gymnázia za rok 2008/2009.  
 
Na dalších jednáních se rada zabývala řadou podnětů a návrhů z řad 

studentů i vyučujících. Například se zabývala návrhy na změnu školního řádu, 
projednávala návrhy a připomínky na zlepšení a dovybavení prostor školy 
(bezpečnostní foliová zrcadla na toaletách apod.) 

 
 Na posledním jednání školské rady byl přítomen i pan RNDr. Milan 

Macek, CSc., jakožto zastupitel hlavního města Prahy.  
 
 
V Praze dne 28.06.2010 
 
      Zapsal Mgr. Jakub Stratílek 


